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P10-098280/2022

Zápis z 1. jednání Komise pro humanitární pomoc Ukrajině RMČ 
Praha 10, které se konalo dne 11. 3. 2022, videokonferenčně 

od 13:03 do 13:43 hodin

Přítomní členové KOM: Ing. Petr Beneš, MgA. David Kašpar, JUDr. Radmila Kleslová, Ing. Jana 
Komrsková, Mgr. Pavel Mareš, Ing. Michal Narovec, Mikuláš Pobuda, Ing. arch. Martin 
Valovič, Ing. Zdeněk Vávra

Omluvení členové KOM: -
Neomluvení členové KOM:-
Hosté: -

Jednání KOM bylo zahájeno v 13:03 hodin.

Program: schválené body jednání

1. Zahájení jednání KHPU č. 1, schválení programu.
2. Vymezení působnosti KHPU.
3. Aktuální situace a další informace.
4. Návrhy politických klubů k plánu činnosti KHPU.
5. Diskuze, různé.

Popis průběhu jednání KOM

K bodu 1. Zahájení jednání KHPU č. 1, schválení programu

Předseda přivítal členy Komise pro humanitární pomoc Ukrajině RMČ Praha 10 (dále také 
„KHPU") a zahájil jednání. Konstatuje se, že KHPU byla na dnešním jednání schopná 
usnášení. Předseda KHPU současně ostatním členům komise představil Mgr. Tomáš Kosmela, 
který bude v rámci dnešního jednání zastupovat Bc. Miloše Jurču, tajemníka KHPU. Předseda 
KHPU následně nechal hlasovat o návrhu programu, který byl členům komise předem 
rozeslán.

Průběh hlasování:
Pro: 9
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 0

program jednání byl schválen
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K bodu 2. Vymezení působnosti KHPU

Předseda KHPU uvedl předmětný bod stím, že návrh působnosti komise byl již členům 
rozeslán k seznámení předem. Vymezená působnost komise byla navržena v následujícím 
znění:

V souvislosti s humanitární krizí vyvolanou ruskou agresí na Ukrajině a ve spolupráci s orgány 
státní správy a orgány hl. m. Prahy projednává návrhy v oblasti školství, ubytování osob a 
pomoci postiženým osobám na území MČ Praha 10, zejména:

- připomínkuje krizový plán navýšení kapacit mateřských a základních škol, předložený 
Odborem školství ÚMČ Praha 10;

- připomínkuje ubytování a poskytování bytů osobám postiženým humanitární krizí na 
Ukrajině;

- připomínkuje krizový plán pomoci osobám postiženým humanitární krizí na Ukrajině 
v oblasti sociální, předložený OSO;

- projednává další konkrétní a strukturované návrhy na jinou formu pomoci;

- projednává opatření na území MČ Praha 10 spojená s řešením humanitární 
krize, která jsou vyhrazena Radě MČ.

Do diskuze k předmětnému bodu se nikdo nepřihlásil.

Návrh stanoviska č. KHPU/1/1/2022: Komise pro humanitární pomoc Ukrajině RMČ Praha 10 
schvaluje vymezení působnosti Komise pro humanitární pomoc Ukrajině.

Průběh hlasování:
Pro: 9
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 0

Stanovisko bylo přijato

K bodu 3. Aktuální situace a další informace

Předseda KHPU předmětný bod uvedl s tím, že Operační středisko krizového štábu hl. m. 
Prahy požádalo o přípravu nouzového ubytování pro cca. 100 osob. Předseda KHPU následně 
požádal Ing. Petra Beneše o sdělení podrobností.

Ing. Beneš sdělil, že ze strany hl. m. Prahy byl včera vznesen požadavek na přípravu 100 míst 
pro nouzové ubytování, do dnešní 16:00 hod. Tento požadavek byl vznesen na všechny 
městské části. Současně sdělil, že MČ Praha 10 dokáže uvedený požadavek splnit. Současně 
sdělil podobnosti ohledně ubytování v BD Malešice, vybavení apod.
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JUDr. Kleslová požádala o sdělení, zda byla každá městská část požádána o přípravu 
uvedeného počtu. Ing. Beneš tuto skutečnost potvrdil s tím, že předmětných 100 míst měla, 
resp. má zajistit každá městská část hl. m. Prahy 1 - 22. Jmenovaný dále ostatní členy 
informoval o podrobnostech třech souvisejících materiálů, které byly předloženy na RMČ 
Praha 10.

Probíhá diskuze mezi členy komise. Řeší se mj. otázka přiměřenosti požadavků HMP a 
osazení bytů elektroměry. Předseda KHPU dále požádal MgA. Davida Kašpara o sdělení 
bližších informací, které se týkají oblasti školství. Jmenovaný sdělil, že k dnešnímu dni je již 
zařazeno cca. 100 dětí, přičemž obdobný počet je v pořadí. V této souvislosti zmínil i 
omezené kapacity MČ Praha 10. Současně se řeší i otázka nákladů na stravování, atd. 
K problematice školství následně probíhá diskuze mezi členy komise. Řeší se mj. otázka 
možnosti využití prostor na ÚMČ Praha 10 a KD Barikádníků.

K bodu 4. Návrhy politických klubů k plánu činnosti KHPU

Předseda komise představil předmětný bod programu stím, že by bylo vhodné si vyjasnit 
formát jednání KHPU v budoucím období. Předseda komise navrhl, aby se KHPU scházela 
vždy v pátek, kdy jsou informace většinou ucelené za celý týden stím, že aktuální věci by 
vždy členům rozeslal předem. Probíhá diskuze mezi členy komise ve věci času jednání KHPU. 
Z proběhlé diskuze vyplynulo, že nejvhodnější se jeví scházení každý pátek ráno. Předseda 
KHPU současně sdělil, že plánuje jednání komise prostřednictvím videokonference.

K bodu 5. Diskuze, různé

JUDr. Kleslová požádala o případné zasílání podkladových materiálů, ze kterých by vyplýval 
reálný stav ubytování. Předseda KHPU přislíbil zasílání průběžných informací. Ing. Beneš 
zmínil vznesené požadavky na MHMP, ve věci materiálního vybavení (např. matrace, apod.). 
Probíhá diskuze. Pan Vávra požádal o sdělení data, kdy dojde reálně k nastěhování a sdělení 
bližšího časového přehledu. K věci se vyjádřil Ing. Beneš s tím, že v současně době se řeší 
aktuální ubytování v BD Malešice a dále osazení elektroměrů.

Mgr. Pavel Mareš požádal, aby v rámci zápisu byl uveden odkaz na níže uvedené stránky MČ 
Praha 10, kde jsou k naleznutí aktuální informace pro veřejnost. https://prahalO.cz/ukrajina

Předseda KHPU sdělil, že příští jednání bude svoláno pravděpodobně na 18. 3. 2022 v 8:30 
hod. p

Součástí zápisu je stanovisko KHPU/1/1/2022

Bc. Miloš Jurča, tajemník KHPU Mikuláš Pobuda, předseda KHPU
vz. Mgr. Tomáš Kosmel

11. 3. 2022

Přílohy:
1. KHPU/1/1/2022
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STANOVISKO Komise pro humanitární pomoc Ukrajině Rady městské části Praha 10 
č. KHPU/1/1/2022
ze dne 11. 3. 2022

k vymezení působnosti KHPU

Komise pro humanitární pomoc Ukrajině Rady městské části Praha 10

I. SCHVALUJE
vymezení působnosti Komise pro humanitární pomoc Ukrajině

V souvislosti s humanitární krizí vyvolanou ruskou agresí na Ukrajině a ve spolupráci s orgány 
státní správy a orgány hl. m. Prahy projednává návrhy v oblasti školství, ubytování osob a 
pomoci postiženým osobám na území MČ Praha 10, zejména:

- připomínkuje krizový plán navýšení kapacit mateřských a základních škol, předložený 
Odborem školství ÚMČ Praha 10;

- připomínkuje ubytování a poskytování bytů osobám postiženým humanitární krizí na 
Ukrajině;

- připomínkuje krizový plán pomoci osobám postiženým humanitární krizí na Ukrajině 
v oblasti sociální, předložený OSO;

- projednává další konkrétní a strukturované návrhy na jinou formu pomoci;

- projednává opatření na území MČ Praha 10 spojená s řešením humanitární 
krize, která jsou vyhrazena Radě MČ.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

Mikuláš Pobuda, předseda KHPU
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